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از استقلال  گرفت
 مجیدنامجـو مطلـق بازیکـن سـابق 
استقلال درباره انتخاب علی خطیر 
به عنـوان سرپرسـت مدیرعاملـی 
اسـتقلال گفت:»خطیـر پیـش از 
ایـن در اسـتقلال حضـور داشـته 
و بـا فضـای ایـن تیـم آشناسـت و 
می توانـد بـه اسـتقلال کمـک کنـد. 
پیشـنهادم بـه سرپرسـت جدیـد 
ایـن اسـت کـه هرچـه زودتـر بـه تیـم 

سروسـامان دهـد.«

نقل و انتقالات 
استقلال را چطور 
ارزیابی می کنید؟

ه  ر بـا یـن  ا ر  د مطلـق  مجـو  نا
گفت:»اسـتقلال عملکـرد خوبـی 
در فصـل نقـل و انتقـالات نداشـته 
و همیـن نارضایتـی کادر فنـی و 
هـواداران را در پـی داشـته اسـت. 
اسـتقلال بایـد سـریع دسـت بـه 
کار شـود و مهره هـای مـورد نیـاز 
را در خطـوط مختلـف جـذب کنـد. 
اگـر اسـتقلال در ادامـه فصـل 
نقل وانتقالات کاری نکند، مشکل 
خواهد داشـت. هواداران هم حق 
دارنـد اعتـراض کننـد.« بازیکـن 
سـابق اسـتقلال دربـاره تـلاش ایـن 
تیـم بـرای جـذب بیرانونـد و ناکامـی 
در ایـن مسـیر گفـت:»از ابتـدا هـم 
معلوم بود که بیرانوند به استقلال 
نخواهـد آمـد و همیـن باعـث شـد 
کـه آبی هـا ۷۲ سـاعت طلایـی را در 
نقل وانتقـالات از دسـت بدهنـد.« 

بیانی: سازمان 
خصوصی سازی دلش 

به حال استقلال 
نسوخته است

بق  زیکـن سـا نـی با  شـاهین بیا
اسـتقلال درباره اسـتعفای مدیران 
یتـی  ه اسـتقلال و نارضا باشـگا
هـواداران از وضعیـت تیـم گفـت: 
سـتقلال همیشـه مشـکلاتی  ا «
از ابتـدای هـر فصـل داشـته امـا 
امسـال سـنگ تمـام گذاشـتند 
و بـا استعفای شـان همـه چیـز را 
به هـم ریختنـد. نـه تنهـا بازیکنـان 
جدیـد نگرفتیـم بلکـه نفـرات سـال 
گذشته را هم حفظ نکردیم. باعث 
تأسـف اسـت که اسـتقلال بخواهد 
فصـل را بـا ایـن شـرایط شـروع کند. 
سـازمان خصوصی سـازی دلـش به 

حـال اسـتقلال نمی سـوزد.«
پیشکسـوت اسـتقلال بـا اشـاره 
م  نـا د نکو ا نـدن جـو تنهـا ما بـه 
گفت:»نکونام به تنهایی نمی تواند 
کاری کند. امسـال سـرمربی زودتر 
انتخاب شد ولی او باید ابزار داشته 
باشـد تـا کاری کنـد. تیمـی کـه 
مهره هـای سـال گذشـته اش حفـظ 
نشـده و بازیکنـان جدیـدی بـه آن 
شـکل جـذب نشـده اند، نمی توانـد 
وضعیـت مطلوبـی داشـته باشـد. 
نکونـام مربـی باهـوش و حرفـه ای 
اسـت و بـا ایـن وضعیـت نمی توانـد 

ادامـه دهـد.«
 

جلسه دو 
پیشکسوت با 

معاون وزیر
 از آنجایـی کـه هـواداران به شـدت 
حـت  را نا سـتقلال  یط ا ز شـرا ا
ر  حضـو بـا  شـنبه  ز  و ر نـد  د بو
مقابـل وزارت ورزش گلایـه خـود 
را بـه گـوش وزیـر رسـاندند و از 
پیشکسـوتان اسـتقلال خواستند 
صـدای هـواداران را بـه گـوش وزیر 
برسـانند. در همیـن راسـتا داوود 
حقدوسـت و مهـدی فنونـی زاده 
روز گذشـته جلسـه ای بـا معـاون 
وزیـر داشـتند و از او خواسـتند 
بـه مشـکلات اسـتقلال رسـیدگی 
کنـد. فنونـی زاده بـه هـواداران 
اسـتقلال بعـد از ایـن نشسـت 
وعـده داد اوضـاع و احـوال تیـم 

بهتـراز گذشـته شـود.

 zمصاحبه و خبر

میثم منیعی

انتقاد از قربانزاده

 طــی ایــن چنــد وقــت اخیــر قربانــزاده رئیــس ســازمان خصوصی ســازی بارهــا 
مصاحبه کرده و ســعی داشــته با ارائه ســند و مدرک مســئولان استقلال را بابت 
بدهی هــای ایــن باشــگاه مقصــر جلــوه دهــد، ایــن رفتــار قربانــزاده باعث شــده 
تا پیشکســوتان اســتقلال از او گلایه داشــته باشــند. روز گذشــته منیعی گلایه 
خــود را رســماً از قربانــزاده اعلام کرد. منیعی مدعی اســت کــه قربانزاده به جای 
رسیدگی به کارهای خود ،فقط در پی این است که علیه استقلال صحبت کند.

محمدحسین مرادمند

مذاکره با استقلال

 محمدحسین مرادمند دفاع وسط استقلال که به شدت از نیمکت نشینی 
در این تیم ناراحت بود نمی خواســت قراردادش را با اســتقلال تمدید کند، 
امــا بــا تغییــر مدیریــت و کادر فنی اســتقلال نظر او عوض شــد و قرار اســت 
به زودی با اســتقلال وارد مذاکره شــود. مرادمند به زودی با خطیر مذاکره 
می کنــد تــا خــودش را برای حضور در اســتقلال آماده کند. بــه احتمال زیاد 

مرادمند در اســتقلال می ماند.

علیرضا خطیر

 شروع به کار

 علیرضــا خطیــر شــنبه شــب به عنــوان مدیرعامــل جدید اســتقلال معرفی 
شــد تا از این پس او کارهای تیم اســتقلال را به دســت بگیرد. خطیر صبح 
دیروز در دفتر باشــگاه حاضر شــد و رســماً کارش را با اســتقلال شروع کرد. 
این روزها اوضاع و احوال تیم اســتقلال آشــفته اســت و خطیر کار سختی را 
پیش رو خواهد داشــت. هواداران اســتقلال امیدوار هســتند که ارتباطات 

قــوی مدیرعامل جدید اســتقلال بتواند مشــکلات این تیــم را کم کند.

وضعیت به وجود 
آمده جواد نکونام 

را به شدت نگران 
آینده تیمش کرده و 
به همین دلیل او از 

سرپرست مدیرعاملی 
باشگاه استقلال 
خواست مذاکرات 

اولیه با امیرحسین 
حسین زاده را انجام 

دهد تا شاید این 
بازیکن که اکنون در 

باشگاه شارلروای 
بلژیک حضور دارد، به 

استقلال برگردد
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از کمپ آبی
5استقلال

حتــی اگــر تمــاس علــی خطیــر بــا 
مهــدی قایــدی نتیجــه مطلوبــی بــه 
همــراه داشــته باشــد، بــاز هــم زوج 
طلایــی اســتقلال کــه فصــل پیــش 
گل هــای پرشــماری بــه ثمــر رســاند، 
دیگــر در ترکیــب آبی هــا حضــور 
نخواهــد داشــت. گرچــه توافــق بــا 
مهــدی قایــدی نیــز بســیار دشــوار 
اســت و باشــگاه اماراتــی خواســتار 
مبلــغ قابــل توجهــی اســت کــه در 
تــوان باشــگاه اســتقلال نیســت و بــه 
احتمــال فــراوان ایــن بازیکــن نیــز از 

کــف اســتقلال پریــده اســت.
ــام بــه مدیــران ســابق اســتقلال  نکون
تأکیــد کــرده بــود کــه دســت کم یکــی 
از ایــن دو بازیکــن فصــل بعــد در 
اســتقلال باشــند. هر چند که ترجیح 
ســرمربی اســتقلال ایــن بــود کــه هــر 
دو بازیکــن در ترکیــب تیمــش بــرای 
فصــل بعــد باشــند امــا جدایــی محبــی 
و حضور او در روســیه تمام امیدهای 
سرمربی استقلال را بر باد داد و از آن 
ســو نیــز بعیــد اســت کــه تــلاش علــی 
خطیــر بــرای جلــب رضایــت مهــدی 
قایــدی بــه ســرانجام خوشــی برســد و 
اســتقلال بــه ســمتی بــرود کــه بتوانــد 
قایــدی را در ترکیــب فصل آینده خود 
داشــته باشــد تــا یکــی از زوج طلایــی 
آبی هــا فصــل بعــد هــم در ترکیــب 
تیــم نکونــام حضــور داشــته باشــند.

وضعیــت بــه وجــود آمــده جــواد 
نکونــام را بــه شــدت نگــران آینــده 
تیمــش کــرده و بــه همیــن دلیــل او 
از سرپرســت مدیرعاملــی باشــگاه 
اســتقلال خواســت مذاکــرات اولیــه 
ــا امیرحســین حســین زاده را انجــام  ب
دهــد تــا شــاید ایــن بازیکــن کــه اکنون 
در باشــگاه شــارلروای بلژیــک حضــور 

دارد، بــه اســتقلال برگــردد.
کــرات  باشــگاه اســتقلال در مذا
خــود بــا ســران شــارلروای بلژیــک 
اعــلام کــرده قــادر اســت تــا 500 
هــزار دلار بــرای آزادی ایــن بازیکــن 
بپــردازد. معــادل ریالــی ایــن عــدد 

ــارد تومــان خواهــد شــد کــه  ۲5 میلی
رقــم قابــل توجهــی اســت. امــا جالــب 
توجــه اســت کــه ســران باشــگاه 
شــارلروای بلژیــک اعــلام کرده انــد کــه 
حســین زاده را تنهــا در ازای دریافــت 
800 هــزار دلار آزاد خواهنــد کــرد.

اگــر قوانیــن ســازمان لیــگ کــه اخیــراً 
بــه باشــگاه ها ابــلاغ شــد را لازم الاجــرا 
یــد  نیــم، باشــگاه اســتقلال با بدا
رضایتنامــه دائــم حســین زاده را از 
باشــگاه شــارلروای بلژیک بگیرد و به 
همیــن دلیــل دســت آبی هــا آنچنــان 
باز نیست که بازیکن خودشان را که 
بعــد از درخشــش در فصــل قهرمانــی 
مــورد توجــه ایــن تیــم بلژیکــی قــرار 
گرفــت بــا توافــق قرضــی بازگرداننــد و 
یــا بایــد باشــگاه بلژیکــی را به دریافت 
500 هــزار دلار راضــی کننــد و یــا اینکــه 
بــاز هــم ســر کیشــه را شــل کننــد تــا 
شــاید حســین زاده مرهمــی باشــد بــر 
زخــم عمیــق جدایــی محبــی و قایدی.

***
در ماجــرای انتقــال حســین زاده 
بــه باشــگاه شــارلروای بلژیــک یــک 
موضــوع قابــل تأمــل اســت. ســؤال 
ایــن اســت کــه چــرا در زمــان انتقــال 
ایــن بازیکــن بــه باشــگاه بلژیکــی 
مســئولانی کــه قــرارداد را امضــا 
کردند، بندی در قرارداد حســین زاده 
قــرار ندادنــد کــه اگــر ایــن بازیکــن 
خواســته بــه باشــگاه ســابق خــود 
ــا کمتریــن هزینــه ممکــن  بازگــردد، ب
باشــد؟ آنهــا کــه کار انعقــاد قــرارداد 
را بــه عهــده داشــتند، می توانســتند 
مبلغــی را مشــخص کننــد تــا در 
ــاره  ــی کــه اســتقلال دوب شــرایط کنون
دســت نیــاز بــه ســمت حســین زاده 
دراز کــرده و از آن ســو باشــگاه 
بلژیکــی نیــز ارقــام قابــل توجهــی را 
بــرای آزاد کــردن ایــن بازیکــن در 
نظــر بگیــرد. اینکــه معمــولاً مدیــران 
باشــگاه اســتقلال از مواضــع پاییــن 
بــه ســراغ بازیکنــان ســابق خــود 
کــه در لیگ هــای خارجــی شــاغل 
هســتند می رونــد از جملــه اتفاقــات 
شــگفت انگیز در باشــگاه اســتقلال 
اســت کــه بایــد چنیــن بدعت هایــی 
در باشــگاه اســتقلال برچیده شــود تا 

لااقــل در قرارداد هــای فی مابیــن بــا 
طرف هــای خارجــی امتیازاتــی از ایــن 
دســت گرفتــه شــود تــا دســت کــم 
بازیکنــی کــه در باشــگاه اســتقلال 
رشــد و پــرورش یافتــه اگــر دوبــاره 
قصــد بازگشــت داشــت، بــدون 
هزینــه یــا بــا کمتریــن هزینــه ممکــن 

باشــد.
گفتــه می شــود علــی خطیــر در 

عقــد قراردادهــای بین المللــی 
تجربــه بســیاری دارد و از 
قــی  حقو رد  ا مــو عهــده 

برخواهــد آمــد کــه بایــد 
دیــد اگــر عمــر او تــا 
جایــی قــد داد کــه در 
چنیــن شــرایطی قــرار 
بگیــرد آیــا می توانــد 
امتیــازات کافــی را 

از تیم هــای خواهــان 
ل  ســتقلا ا ن  یکنــا ز با
دریافــت کنــد یــا خیــر؟!

25 میلیارد برای بازگرداندن بازیکن خودمان!

حسین زاده، مرهم زخم جدایی محبی؟

با روی کار آمدن مدیران جدید در باشگاه استقلال قرار است روند نقل وانتقالاتی این باشگاه به سرعت 
انجـام شـود. درهمیـن راسـتا علـی خطیـر، سرپرسـت مدیرعاملـی باشـگاه اسـتقلال قصـد دارد در روز های 
باقی مانده زمینه سـاز حضور برخی بازیکنان شـود که مدیران سـابق موفق به جذب آنها نشـدند. یاسـین 
سـلمانی کـه فصـل پیـش را بـا باشـگاه سـپاهان اصفهـان سـپری کـرد، بـا پیشـنهاد قابـل توجهـی از سـوی 
باشـگاه اسـتقلال مواجـه اسـت و اگـر مدیـران ایـن باشـگاه وقـت را از کـف ندهنـد، می توانند ایـن بازیکن را 
طی ۴8 سـاعت آینده به خدمت بگیرند. سـلمانی برای حضور در اسـتقلال چراغ سـبز نشـان داده و حتی 
بـه طرف هـای اسـتقلال گفتـه دوسـت دارد فصـل بعـد در ایـن باشـگاه بـازی کنـد، امـا به شـرط آنکه شـرایط 

مالی لازم برای او فراهم شـود و باشـگاه اسـتقلال بتواند در این راسـتا اقدامات سـریعی انجام دهد.
گفته می شـود مدیر برنامه های یاسـین سـلمانی از مدیران باشـگاه اسـتقلال خواسـته پیش پرداخت عقد 
قـرارداد را آمـاده کننـد تـا او ایـن بازیکـن را بـه باشـگاه اسـتقلال ببـرد و بـه توافقـات شـفاهی جنبـه عملـی 

ببخشـد و درنهایـت ایـن بازیکـن را اسـتقلالی کنـد.
سلمانی یکی از بازیکنان مورد نظر تیم ملی هم هست و از لحاظ فنی وضعیت مطلوبی دارد.

پیش قرارداد یاسین آماده می شود؟

سلمانی به استقلال نزدیک شد
بـاز هـم مسـئولان ورزش وعـده داده انـد کـه وی ای آر وارد لیـگ برتـر ایـران می شـود. فصلـی کـه گذشـت پـر 
بـود از مسـائل حاشـیه ای داوری و در نهایـت هـم مسـائل بـازی فینـال جـام حذفـی ناکامی هـای ایـن صنـف 
را کامـل کـرد. اسـتقلال در فصلـی کـه گذشـت بـا ارائـه مـدارک اعـلام کـرد بیشـترین ضربـه را از مسـائل و 
حواشـی داوری خـورده اسـت و از کمیتـه داوران و فدراسـیون خواسـت فکـری بـه حـال اشـتباهات مکـرر 

داوران لیـگ برتـر بکنـد.
 تمام پیشکسـوتان هم بر این اصل معتقد هسـتند که تنها سیسـتم رادیویی می تواند منجی لیگ باشـد. 
امـا بارهـا مسـئولان ورزش قـول دادنـد کـه ایـن سیسـتم وارد ایـران می شـود امـا آنهایـی کـه دسـتی بـر آتش 
دارنـد معتقـد هسـتند کـه ایـن سیسـتم بـه ایـن زودی هـا وارد ایـران نمی شـود. بایـد قبـل از ورود وی ای آر بـه 
لیگ برتر تمام زمینه ها برای حضور چنین تکنولوژی فراهم باشد. نخستین آیتمی که در این زمینه مهم 
اسـت داشـتن اینترنت پرسـرعت اسـت که فعلاً چنین امکاناتی در دسـت مسـئولان برگزاری مسـابقات 
نیسـت. مسـئولان برگـزاری لیـگ وعـده داده انـد کـه وی ای آر در لیـگ برتـر بـه زودی اسـتفاده می شـود، امـا 
مخاطـب ایـن فوتبـال نبایـد ایـن وعده هـا را جـدی بگیرنـد و تمـام حسـاب های سرانگشـتی نشـان می دهـد 

لیـگ ایـران فعـلاً شـرایط ورود سیسـتم را ندارد.

باز هم وعده وی ای آر

لیگ شرایط سیستم رادیویی را ندارد

 zسوژه

حمیدرضا عرب
روزنامه نگار


